
 

 

Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
 

1111 Budapest, Kruspér utca 2. 
Építőmérnöki Kar Telefon: 463-1508 

Hallgatói Képviselet emkhk.bme.hu 

Emlékeztető 

 

Az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 2019. november 18-án (hétfőn) tartott üléséről 

Az ülés kezdete: 18:30 

Az ülés vége: 21:30 

 

Jelen voltak:  

Szavazati jogú tagok: Bátori Boglárka, Csete Balázs, Hadarics Réka, Kovács Klementina, Kövér Fanni, 
Modori Márton, Molnár Zsanett, Oltvári Sándor, Puskely Gergő, R. Nagy Tibor, Szűcs Ákos, Tóth Ádám 

Kimentését kérte: Kindling Attila 

Hiányzott: - 

Késett: - 

Tanácskozási jogú tagok: - 

Vendég: - 

 
Puskely Gergő kérte, hogy az ÉMK HK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Építőmérnöki Karán.  

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói jogviszonnyal a BME 

Építőmérnöki Karán. 

 

1. Tájékoztatás az OHV értékeléssel kapcsolatos aktualitásokról 

1.1. Szűcs Ákos tájékoztatta a képviselet tagjait az OHV értékeléssel kapcsolatos fejleményekről és 

azok további teendőiről. 

1.2. Szűcs Ákos prezentálta a képviseletnek az OHV értékeléssel kapcsolatos Dékáni Utasítás 

korrektúrázási javaslatát. A Képviselet pozitívan fogadta és megvitatta a javaslatokat. 

2. Javaslat a Hallgatói Képviselet ösztöndíj pályázat 2019/20-as tanév októberi hónapra vonatkozó 

értékelésére 

2.1. Puskely Gergő előterjesztette a Hallgatói Képviselet ösztöndíj pályázat 2019/20-as tanév 

októberi hónapra vonatkozó értékelésére tett javaslatát, továbbá az egy pontra jutó összeget, 

amelyet 750 Ft-ban határozott meg, a minimum ponthatárt, amelyet 0 pontban állapított meg, 

valamint a minimum ponthatárhoz tartozó összeget, amelyet 0 Ft-ban határozott meg. A 

képviselet 12 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal elfogadta az értékelésre tett javaslatot, a 

minimum ponthatárt, valamint a minimum ponthoz tartozó összeget. A képviselet 11 igen – 0 

nem – 1 tartózkodom szavazattal elfogadta a 750 Ft egy pontra jutó összeget. 

3. Javaslat a Közösségi ösztöndíj pályázat 2019/20-as tanév őszi féléves időszakára vonatkozó 

értékelésére 

3.1. Puskely Gergő előterjesztette a Közösségi ösztöndíj pályázat 2019/20-as tanév őszi féléves 

időszakára vonatkozó értékelésére tett javaslatát, továbbá az egy pontra jutó összeget, amelyet 195 
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Ft-ban határozott meg, valamint a minimum ponthatárt, amelyet 50 pontban állapított meg, 

továbbá a minimum ponthatárhoz tartozó összeget, amelyet 5000 Ft-ban határozott meg. A 

képviselet 10 igen – 2 nem – 0 tartózkodom szavazattal elfogadta az értkelésre tett javaslatot. A 

képviselet 12 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal elfogadta az egy pontra jutó összeget, a 

minimum ponthatárt, illetve a minimum ponthatárhoz tartozó összeget.  

4. Elnöki beszámoló 

4.1. Puskely Gergő elmondta, hogy 2019.11.20-án 21:00-kor közös megbeszélés esedékes a TTK 

HK-val a Gólyatábor helyszínével kapcsolatban. 

4.2. Puskely Gergő beszámolt, hogy Paulik Dániel a tárgyaló helyiség igénybevételével kapcsolatban 

egyeztetett vele. 

4.3. Puskely Gergő kezdeményezte, hogy a 13. oktatási héten a képviselet hétfői nap helyett szombati 

napon tartsa heti szokásos ülését. 

5. Alelnöki beszámoló 

5.1. Molnár Zsanett beszámolt, hogy a siófoki HÖOK vezetőképzővel kapcsolatban egyeztett 

Puskely Gergővel. 

5.2. Tóth Ádám elmondta, hogy Lipcsei Attilával egyeztett a Szociális Bizottság tisztújításával 

kapcsolatos utómunkákról. 

6. Egyetemi Hallgatói Képviselet (EHK) beszámoló 

6.1. R. Nagy Tibor beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2019. november 14-i ülésén 

elhangzottakról. Az ülések emlékeztetője elérhető az EHK honlapján 

(http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok). 

7. Erasmus felelősi beszámoló 

7.1. Tóth Ádám beszámolt a 2019.11.12-i Erasmus ülésen elhangzottakról. 

8. Gazdasági referensi beszámoló 

8.1. Csete Balázs elmondta, hogy eszközigénylésekkel foglalkozott. 

8.2. Csete Balázs érdeklődött, hogy mekkora keretösszeggel tervezheti a promóciós eszközök 

beszerzésének költségvetését. 

8.3. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a Hallgatói Képviselet pólóinak beszerzési folyamat milyen 

stádiumban tart. Csete Balázs elmondta, hogy folyamatosan egyeztet az érintettekkel. 

9. Oktatási Bizottsági beszámoló 

9.1. Szűcs Ákos tájékoztatta a képviseletet, hogy a Dékáni Utasítás korrektúrájával foglalkozott. 

9.2. Szűcs Ákos elmondta, hogy az OHV értékeléssel kapcsolatban felmerült problémákkal 

foglalkozott. 

9.3. Szűcs Ákos beszámolt, hogy oktatási kérdésekkel kapcsolatos hallgatói megkeresésekkel 

foglalkozott. 

9.4. Szűcs Ákos elmondta, hogy Karimába és WC Pressbe gyűjtött decemberi híreket és fontosabb 

időpontokat. 

9.5. Szűcs Ákos beszámolt, hogy leellenőrizte az oktatási részt a honlapon és aktualizálásokkal 

kapcsolatban intézkedett. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok
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9.6. Szűcs Ákos informálta a képviseletet, hogy Oktatási fogadóórát tartott, amelybe tudásátadást 

integrált. 

9.7. Szűcs Ákos elmondta, hogy Belső Bizottsági ülést tartott. 

10. A 2020-as Vásárhelyi Napok főszervezői pályázatára jelentkezők meghallgatása 

Petrik Krisztián megérkezett. 

10.1. Petrik Krisztián ismertette a Vásárhelyi Napok főszervezői posztjának betöltésére benyújtott 

pályázatát. 

Petrik Krisztián távozott. 

10.2. A képviselet 12 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal támogatta a Petrik Krisztián által 

benyújtott pályázatot. 

11. Szociális Bizottsági beszámoló 

11.1. Tóth Ádám elmondta, hogy 2019.11.21-én ESZB ülésen fog részt venni. 

12. Kollégiumi Bizottsági beszámoló 

12.1. Molnár Zsanett beszámolt, hogy a Gondnoksággal egyeztetett a Nyíltnapon esedékes kollégiumi 

látogatással, illetve a VPK B szárnyában található meghibásodott lifttel kapcsolatban. 

13. Rendezvényszervező Bizottsági beszámoló 

13.1. Modori Márton jelezte a Rendezvényszervező Bizottság irodájának felújítására, illetve 

számítástechnikai eszközök beszerzésére vonatkozó igényét. 

13.2. Modori Márton elmondta, hogy Rendezvényszervező Bizottsági (RB) ülést tartott. 

13.3. Modori Márton tájékoztatta a képviselet, hogy az RB operatív ügyivel foglalkozott. 

14. Ösztöndíj Bizottsági beszámoló 

14.1. Tóth Ádám elmondta, hogy az Ösztöndíj Bizottság az ösztöndíjakkal kapcsolatos 

dokumentálásokkal foglalkozott. 

14.2. Tóth Ádám informálta a képviseletet, hogy Kindling Attila a Közösségi, illetve a Hangadó 

ösztöndíjak bírálása során felmerült problémákkal foglalkozott. 

15. Vásárhelyi Videó Stúdió (VVS) felelősi beszámoló 

15.1. Kövér Fanni elmondta, hogy a VVS területén nincsen fejlemény. 

16. Öntevékeny Kör felelősi beszámoló 

16.1. Hadarics Réka elmondta, hogy a Gondoksággal egyeztetett az öntevékeny körök taglistáival, 

illetve eszközhasználattal kapcsolatban. 

16.2. Hadarics Réka beszámolt, hogy a VPK portáján frissítette az öntevékeny körök kulcsfelvételi 

jogosultságait. 

17. Karima felelősi 

17.1. Oltvári Sándor elmondta, hogy a Karima területén nincsen aktualitás. 

18. Sportfelelősi beszámoló 

18.1. Kovács Klementina elmondta, hogy a Gólyafoci esemény sikeresen lezajlott. 

19. PR felelősi beszámoló 

19.1. Csete Balázs beszámolt, hogy Külső PR Bizottsági ülésen fog részt venni. 

20. Mentorgárda felelősi beszámoló 
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20.1. Szűcs Ákos elmondta, hogy a Gólyafoci, illetve a Gólyabál események sikeresen megrendezésre 

kerültek. 

21. Képítő felelősi beszámoló 

21.1. Bátori Boglárka informálta a képviseletet, hogy a Gólyabálon készült képek cenzúrázásával 

foglakozott. 

22. Irodafelelősi beszámoló 

22.1. Molnár Zsanett elkészítette és kihelyzete az irodarendet a HK irodában. 

23. Egyebek 

23.1. Bátori Boglárka érdeklődött a Gólyabál szervezői munkájáért járó honorárium formájáról.  

23.2. Modori Márton érdeklődött, hogy a Gólyabál after promótálását a Gólyabál hivatalos oldalán 

támogatja-e a képviselet. 

23.3. Csete Balázs az ÉMK HK csapatépítő alkalmának megvalósítását szorgalmazta. 

23.4. Kovács Klementina érdeklődött, hogy a képviseleti tagok milyen formában készültek a 

2019.11.29-i Egyetemi Nyíltnapon való részvételre. Csete Balázs elmondta, hogy a promóciós 

anyagok készítése folyamatban van, Puskely Gergő tájékoztatta, hogy a képviseleti tagok 

beosztásával kapcsolatos táblázatot fog küldeni levelezőlistára, Szűcs Ákos informálta, hogy 

oktatással kapcsolatos aktualitásokat fog gyűjteni. 

23.5. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a belső projektlistán szereplő feladatokkal hogyan haladtak a 

képviseleti tagok. A képviselet tagjai beszámoltak a projektek aktuális stádiumáról. 

23.6. Hadarics Réka elmondta, hogy a Kari Nyíltnapon az öntevékeny körök bemutatására nem 

sikerült elegendő időt fordítania a szervezőségnek. 

 

Budapest, 2019. november 18.  

Következő ülés: 2019. november 25. 18:30 

 

  

Tóth Ádám Puskely Gergő 

emlékeztetővezető ÉMK HK elnök 

 


